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Tina Josefsson 

Evelina Stranne 

 

Plats: Psykologenheten, FO Petterssons gata 32 

Tid: Klockan 10.30-12.00 

 

Dagordning 

1. Inledning 

Conny hälsar välkomen . 

Vi kommer att följa dagens agenda. 

Inge informerar om en utbildning på GR vad det gäller att leda 

Västbusmöte.  

2. Föregående anteckningar 

Information att Conny nu är ordförande. 

Västbusutbildning i december är fulltecknad. Novemberutbildningen 

finns platser kvar. Datum: 21 november .. Vem ska skicka ut kallelser 

till utbildningar? Conny tar reda på o kollar hur man ska göra och 

vem.. Utbildningslokalen  behöver ses över.. Viktigt att kunna ha 

gruppsamtal. Kolla om det går för skola/förskola att boka på 

Nymilsgatan..  

Conny har träffat Evelina S för att få in deras perspektiv. 

Annika  Scheija har uppdraget för Johannesvården. 

Lokala västbusgruppen ansvarar för utbildningarna . Conny tar på 

sig att vara sammankallande vid förberedelser. 

Inga åsikter för övrigt om anteckningar. 

3. Ny sammankallande till Västbus är alltså 

Conny Gustafsson. 

4. Mer Information om Västbus/SIP-utbildning. 

Alla överens om att det är bra om Julia från BUP är med på 

utbildningen i december. 

Bra att ha med beskrivning om FCA om frågor kommer upp på 

utbildningarna. 

5. Avvikelser 
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Inga avvikelser har kommit in. 

6. Rapport från NOSAM 

Att leda i samverkan. Båda NOSAM-grupperna tycker det är viktigt 

att någon har ansvaret för att NOSAM-arbetet hålls ihop och 

utvecklas. 

7. Nya riktlinjer för Västbus 

Nya riktlinjer är på gång men finns inte framarbetade ännu. 

Förändringarna bl.a. från skall till bör vad det gäller samverkan runt 

brukare. 

Riktlinjerna ska vara klart innan 1 januari. 

Vänta med mer info när riktlinjerna är klara. 

8. Omorganisation skola/förskola 

Organisationen jobbar på för att allt ska fungera. Inget nytt just nu. 

Tankar runt skolan och förskolans samarbete liksom samverkan 

med socialtjänst. Tidigare upparbetade samverkansformer behöver 

fortsätta på ett bra sätt. 

Riskbedömningar behöver göras för i slutändan är det brukaren som 

sitter i kläm. 

Mycket diskussioner om öarnas tillhörighet. 

Vi bestämmer att punkten ska finnas kvar på dagordningen. 

 

9. Vårens mötestider 

    7 februari 

11 april 

10. .Övriga frågor 

Julia berättar om besparingsförslag m.m. angående BUP. Från 1 maj vet 

man ej vem som ska bli enhetschef i Frölunda. 

På Drottninggaatan kommer en enhet att öppna: som bl.a. ska arbeta 

med: 

Nya ärenden 

Autismcentrum  

Även föräldrautbildning 

Utbildningsteam 

 

När Drottninggatan öppnar ej klart. Info kommer från Julia på nästa 

möte. 



I Göteborgsområdet samverkar Västra Götalandsregionen, Göteborgs Stad, Härryda kommun, Mölndal stad, Partille kommun och Öckerö kommun. 

 

 
www.samverkanstorget.se 

 

 

Mer behandlingstid kommer att frigöras för Frölunda. Förhoppningsvis 

snabbare utredningstid. 

Rätt vård på rätt nivå är viktigt. 

En läkarkontakt på BUP så ska patienten höra dit. Neuropsykiatri är 

BUP:s ansvar. 

     Conny har  en fråga och fundering varför det kommer så få på möten.  

     Vi diskuterar om det kan bero på omorganisation i skolan? 

       Behövs ett tydligare syfte. Conny tar upp frågan på NOSAM 

 

       Vill ha ett formulerat uppdrag från NOSAM. 

 

 Julia S lyfter frågan om man ska ha med en fråga på när Västbus-möte          

ska ske. Ska der stå att man ska anmäla om man kommer eller ej. Behöver 

hela inbjudan ses över? Vad behöver ses över? 

Viktigt att det blir tydligt. 

Frågan lyfts till Maria Hägg. 

 

 

. 

11. Mötet avslutas 
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Conny Gustafsson 
 
 
 


